信銀國際 – Food Panda 額外 HK\$300 現金回贈之條款及細則

- 除特別註明外·新客戶於2023年5月20日至2023年6月4日(包括首尾兩天)(「推廣期」)透過指定連結 <u>www.cncbinternational.com/dsl04</u>成功申請信銀國際Motion信用卡(「信用卡」)及於2023年6月30日內成功批核及 啟動新卡可享額外HK\$300現金回贈(「額外現金回贈」)。
- 全新信用卡會員為現時並未持有及於現時所申請適用信用卡批核日起計之過去12個月內沒有取消任何由銀行發行 之信銀國際信用卡主卡之申請人(「合資格會員」)。
- 3. 新客戶只可享有額外現金優惠一次,而不論申請信用卡之數目。
- 4. 額外現金回贈將2023年8月31日或之前存入至新客戶之信用卡賬戶並顯示於月結單上。
- 客戶一經提交申請即視為客戶已理解或接受並願意遵守本條款和細則。客戶如有違反本條款和細則或有任何欺詐或 濫用的情況,銀行保留權利直接取消客戶之申請資格及追究任何違規行為,而毋須作事先通知。
- 須受其他信用卡及/或其推廣優惠之條款及細則約束,詳情可瀏覽 https://www.cncbinternational.com/personal/promotions/credit-card/tc/tc.html。
- 本行保留權利可以取消或刪除、取代、增補或修改任何本優惠之條款及細則而毋須事先通知。本行將不會負責或承 擔任何就本推廣優惠引致之任何費用、收費、損失或責任。如本優惠有任何爭議,本行將有最終決定權。
- 8. 除此等條款及細則另有明文訂明外,此等條款及細則訂約方以外的任何人士概不可按照《合約(第三者權利)條例》 (香港法例第 623 章)的規定強制執行此等條款及細則的條款或享有其利益。倘此等條款及細則的任何條文明確賦 予任何第三方權力根據《合約(第三者權利)條例》執行此等條款及細則任何條款,則協議訂約方保留權利可在毋 須該第三方同意的情況下修改該條款或此等條款及細則任何其他條款。
- 條款及細則根據香港特別行政區的香港法律管轄和詮釋,如引起任何爭議,或者與其有關之任何爭議均應提交由香 港特別行政區法院處理。
- 10. 此條款及細則之中、英文版本如有不同,一概以英文版本為準。

Terms and Conditions of CNCBI – Food Panda Extra HK\$300 Cash Rebate

- Unless otherwise specified, New Cardmembers whose CNCBI Motion Credit Card ("Card") applications are submitted from 20 May to 4 June 2023 (both dates inclusive) ("Promotion Period") via specified link <u>www.cncbinternational.com/dsl04</u> and the Card be approved and activated by 30 June 2023 are entitled to extra HK\$300 Cash Rebate ("Extra Cash Rebate").
- 2. New cardmembers are applicants who do not currently hold and have not cancelled any principal card of CNCBI Credit Card issued by the Bank in the past 12 months from the date of approval of their current applications for a principal card of the Eligible Credit Card (the "Eligible Cardmembers").
- 3. Each New Cardmember is only eligible to the Extra Cash Rebate Offer once regardless of the number of card applications.
- 4. Extra Cash Rebate will be credited to New Cardmember's Card Account on/before 31 August 2023 and be shown in monthly statement.
- 5. Customer who submitting the application represents his understanding or, acceptance and willingness to comply with these Terms and Conditions. In case of any breach of these Terms and Conditions, or any dishonest conduct and/or acts of fraud or abuse, the Bank reserves the right to immediately cancel the customer's entitlement to the application and pursue any violation without prior notice.
- 6. Other terms and conditions of credit card and its promotional offer apply. Please visit https://www.cncbinternational.com/personal/promotions/credit-card/en/tc.html for details.
- 7. The Bank reserves the right to delete, replace, supplement or amend any of these Terms and Conditions without prior notice, and shall not be responsible for any costs, expenses, losses or liabilities incurred in the event of any matter or dispute arising out of or in connection to this promotion, the decision of the Bank shall be final and conclusive.
- 8. Except as otherwise expressly stated in these Terms and Conditions, no one other than a party to these Terms and Conditions may enforce any of their terms under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance, Cap. 623 of the Laws of Hong Kong. Where any clause of these Terms and Conditions entitles any third party to enforce any term of these Terms and Conditions under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance, the parties reserve the right to vary that term or any other term of these Terms and Conditions without the consent of that third party.

- 9. These Terms and Conditions shall be governed by and construed in accordance with the laws of Hong Kong Special Administrative Region and any dispute arising out or in connection therewith shall be referred to the courts of Hong Kong SAR.
- 10. In the event of any inconsistency between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.